

Security and Commodities Authority

السادة هيئة الأوراق المالية والسلع

Abu Dhabi Securities Exchange

السادة سوق أبوظبي للأوراق المالية

Date: 27/1/2021

التاريخ: 2021/1/27

Greetings.

تحية طيبة وبعد،،

Subject: Completion of the acquisition of Al Faysal Bakery & Sweets WLL

الموضوع: استكمال الاستحواذ على مخبز وحلويات الفيصل شركه ذات مسؤولية محدودة

We refer to the disclosure that has been made by Agthia Group PJSC (the "Company") and the sale and purchase agreement entered by the Company in connection with the acquisition of 100% stake in Al Faysal Bakery and Sweets WLL in Kuwait.

بالإشارة الى الإفصاح الذي قامت به شركه مجموعه أغذية بتاريخ 25-11-2020 وبالإشارة إلى اتفاقية بيع وشراء التي أبرمتها الشركة فيما يتعلق بالاستحواذ على 100٪ من أسهم مخبز وحلويات الفيصل شركه ذات مسؤولية محدودة في الكويت.

We hereby confirm that the acquisition is now completed and 100% stake in Al Faysal Bakery and Sweets WLL has been transferred to the Company according to the procedures adopted in Kuwait.

وبموجبه نؤكد بأن عملية الاستحواذ قد اكتملت وتم نقل 100٪ من حصص مخابز وحلويات الفيصل شركه ذات مسؤولية محدودة إلى شركة مجموعة أغذية وفقا للإجراءات المتبعة في دوله الكويت.

Please accept my sincere appreciation and respect.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام

محمد راتب عمرو
Mohammad Rateb Amro
امين سر مجلس الإدارة
Company Secretary



the Agthia Promis

A total commitment to quality, naturally

